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Tisztelt Elnök Asszony!

„Ígéretből a tejpiacon nem volt hiány! "címmel a Házszabály 91 . S-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Németh Imréhez, az a Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Minisztérium
miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Bizonyára Ön előtt is ismert a tejágazat most már hosszabb ideje tartó válsága . A válság
megoldására még az elmúlt évben háromoldalú megállapodás jött létre a termelők, a feldolgozók
és a minisztérium között . Az FVM feladata lett volna, hogy kivon a piacról 200 millió liter tejet .
Az FVM, mint annyi más ígéretét, ezt is megszegte, azzal, hogy a vállalt mennyiségnél lényegesen
kevesebb tejet vont ki a piacról.
Így az FVM volt az, aki elsőként rúgta fél a háromoldalú megállapodást .

Kérdezem a Miniszter Urat :

Valójában menni tejet vont ki a piacról a tárca a vállaltakkal szemben?

Mi az oka, hogy megszegték a megállapodást?

Milyen intézkedést tesznek a válság megoldására?

Tisztelettel várom válaszát!
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